
NI PROSTORA ZA MALODUŠJE
Prva naloga je dosledno uresničevanje stabilizacijskih nalog — Več stika z bazo — Sprejet
program dela — Volitve predsedstva OK SZDL — Novi predsednik je Ciril Kavšek

nihkonferencahSZDLnajbiusta-
novili posebne komisije za kmetij-
stvo, ki bi delovale po potrebi.

Marjan Kotar je med druginn
dejal: _Delo moramo programirai-

Točno dve tretjini vseh delegatov
se je udeležilo programsko volilne
seje OK SZDL, ki je bila 7. decem-
bra. Med drugim so sprejeli poro-
čilo o delu v minulem šliriletnem
obdobju in programske usmeritve
ter naloge OK SZDL v prihodnjcm
štirilelnem mandatu s posebnim
poudarkom na prihodnjem letu.

Po kratkem uvodu prcdsednice
TatjaneLampretjeizčrpnoporoči-
lo podal sekretar Vinko Blatnik.
Meddrugimjepoudaril.davobči-
ni v gospodarstvu resda ni rdečih
štcvilk, je pa premalo dolgoročnih
planskih usmeritev in poslovnih
povezovanj. Pojavljajo se tudi že
prve težave pri zaposlovanju. V
prihodnjem letu naj bi v občini
namrečzaposlili Ie77novihdelav-
cev. Tudi v kmetijstvu bo potreb-
no vložiti še več naporov za večji
pridelek. Tu so težave prcdvserri
pri neorganizirani pospeševalni
službi. Načrtovati moramo akcije
za izvajanje stabilizacije brez

kakršnihkoli odslopanj ali malo-
dušja. Na vsakem sestanku je nuj-
no sprotno preverjanje realizacije
sklepov. Pri delu organov, OK
SZDL pa je kot najaktivnejša iz-
postavil svet za društva in svet za
ohranjanje revolucionarnih tradi-
cij.

Lojze Kikê j je spregovoril o
ohranjanju tradicij. V občini je
105 pomnikov. V primerjavi sta
dve knjigt in sicer o pomnikih
NOBtermonografija NOBvobči-
ni. V prihodnjem letu je najpo-
membnejša naloga postavitevspo-
menika na Velikem Korinju ter
vrsta drugih (pohod po poteh 2.

grupe odredov, teden tradicij
NOB v Dobrepolju, odkritje
plošče v Gnojilah. . .). Predvsem
pa je nujno nenehno prenašanje
izročila na mlajše rodove.

Bernard Rodeje menil.da bi mo-
rali dati še več poudarka drobne-
mu delu na terenu. ,,Vse preveč
pozabljamo na živo delo in vedno
preveč popuščamo in postajamo
pobirokrateni," je med drugim
dejal.

Ivo Brečičseje posvetilinformi-
ranju, predvsem skrbi za osrednje
glasilo OK SZDL, ki se spopada z
vrsto težav. Kljub vsemu pa je
nujna še vcčja skrb lako za kvalite-
to kot kvantiteto.

Dušana Kavčič je predlagal, da
bi dali delegatom konkretnejša
navodila za njihovo delo na
terenu. Predlagal je tudi ustano-
vitev sveta, ki bi skrbei za delo
KKSZDL terza urcsničevanjede-
legatskega samoupravnega sis-
tema.

Andrej Ambrožič je spregovorU
o delu delegatov in delegacij ter
njihovi (ne)aktivnosti. Sprotno bi
morali prilagajati vsebino in me-
tode dela na terenu. Menil je tudi,
da bi morali večkrat spregovoriti
o vključevanju mladih v delo.

,,l"emi kmetijstvo posvečamoše
vedno premalo pozornosti, čeprav
proizvodnja hrane sodi med os-
novnenaloge,"jedejal RudiRome.
Nujna je, poleg aktivnosti kme-
tijskih OZD, tudi aktivnost druž-
benopolitičnihorganizacij. Veliko
je problemov pri odkupih. 400 ha
družbenih zemljišč, ki so neobde-
lana je nujno aktivirati. V krajev-

ti še bolj frontno. Delo moramio
razdeliti med posamezne dejav-
ni". e od ZK do sindikata." Nujno
je temeljitejše uresničevanje gos-
podarske stabilizacije v vseh
sredinah. Povsod morajo pripra-
viti konkretne programe. Posvetil
se je tudi delovanju SIS in druž-
bene uprave.

Srečo Hrast je spregovoril o or-
ganiziranju in financiranju druž-.
bene uprave in nasprotjih, ki se
pri tem pojavljajo. Pozornosi jte

namenil tudi prenašanju revoluci-
onarnih tradicij na mlade, ki ne
sme postati zdogmatizirano.

L'roš Mihelič je menil, da je so-
delovanje OK SZDL Grosuplje in
medobčinskega sveta ter RK
SZDL vse boljše. Spregovoril pa
je. tudi o nujnem soočanju^z med-
narodnim položajem.

..Posebno pozornost moramo
posvetiti financiranju in organi-
ziranju različnih proslav," jedejal
Slavko Medved, ko je govoril o ^
ohranjanju tradicij in neposred-
nem prenašanju na mlado gene-'
racijo.

Delegati so izvolili novo 21 član-
sko predsedstvo ter kadrovsko do-
polnili svet za tradicije in spome-
niško varstvo.

Ivo Brečič


